
Bestyrelsesmøde med deltagelse af udvalgene 07.12.2011 

Referent: Poul Sørensen 

 

1.Orientering fra bestyrelsen 

 I Front 

Deltagerne i I Front har afsluttet kurset. Der har været meget stor 

tilfredshed med arrangementet. Det forventes at det på et senere 

tidspunkt bliver muligt at samle nogle stykker, som også har lyst og 

mod på dette 

 

 Internet i klubhuset. 

Der er nu etableret trådløs internet i klubhuset 

 

 Hal-renovering 

Renoveringsarbejdet er påbegyndt med nye fliser/klinker i de 4 

omklædningsrum. 

Efterfølgende kommer: 

Omklædning i kælderen 

Nyt gulv i hallen bliver et gummi-produkt, som lægges ovenpå 

træunderlag. Udføres efter afslutningen af håndbold-sæsonen 

Nye vinduer i hele bygningen  

Nyt varmesystem 

Der er fra halbestyrelsens side ønske om at scenearealet kommer ned 

i gulvniveau. Dette betyder at eksisterende depotrum skal flyttes til en 

udbygning, omtrent med samme placering som den tidligere ØF-

pavillion. Det pointeres dog, at de eksisterende bevillinger ikke rækker 

til denne ombygning, hvorfor andre midler må tilvejebringes. 

Tidsperspektivet er ukendt. 

 

 

2.Træner- og lederfest den 4. februar 2012 

Gudrun og deltagerne fra I Front er i gang med at arrangere festen 

Deadline for indsendelse af forslag til Årets leder er 15. dec. 2011. 

 

3. Næste OK-salg af benzinkort er 28.01 2012 



Der klages over at der er for kort tidsmæssig afstand mellem ØIF’s 

optræden og spejdernes. Sidste gang kun 14 dage. TB tager 

problemet op med OK/Superbrugsen. 

Ingen af afdelingerne har endnu ikke meldt sig til næste salgsdag! 

 

4. Skanderborg festival i uge 32 

 TB orienterede videre om den mulighed, der er for at få en bod på 

festivalen. 

Det drejer sig nok om 5-6 dage af 10-12 timer med en endnu ukendt 

bemandingsstørrelse. 

Der blev nedsat en projektgruppe på 5-6 personer, som yderligere 

undersøger mulighederne. Projektgruppen beskriver opgaven, men 

det bliver naturligvis en stor fælles opgave at bemande boden. 

Den mad der evt. skal sælges skal være let at håndtere, f.eks. en eller 

anden gryderet. 

Der kom på mødet også forslag om at deltage i oprydning/rengøring 

af pladsen, men det blev afvist, da festivalen kun kan tilbyde en 

timeløn på 35 kroner 

Ansøgningsfristen for at få en bod er 1. april. 

 

5. Økonomi 

Budgetter for 2012 kører udmærket. Kun en enkelt afdeling har 

endnu ikke indsendt. 

Regnskab for 2011 ser fornuftigt ud, der forventes overskud 

On-line indbetalingerne har givet nogle startvanskeligheder, som 

især indtil videre påvirker håndbold, da de netop nu er i 

opstartsfasen. Generelt ser det ud til at det lykkes, men de forskellige 

hidtidige opkrævningsformer passer ikke altid til det nye. 

Såfremt afdelingerne ønsker kontospecifikationer, kan dette lade sig 

gøre ved henvendelse herom til Kirsten. 

Der advares på det kraftigste at udprinte afdelingernes konti. Det 

fylder mange, mange sider! 

 

6. Bordet rundt 

 Fodbold:  

Hummel/Sport Direct aftale er netop underskrevet 



Indendørs-fodbold kører ok 

Ny seniortræner er ansat fra 2012-sæsonen. ØIF og den tidligere træner 

Rene blev enige om at der nok trængte til lidt fornyelse på trænerfronten 

Kommunen er i gang med at beskære beplantningen ved 

opvisningsbanen. Det gennemføres ved overførsel af ikke brugte midler 

fra banevedligehold. 

Fodboldudvalget har mistet 2 medlemmer, Marianne og Verner, og 

indtil videre fået tilgang af Helle. 

 

 Løb: 

Planlægning af 2012-sæsonen er godt i gang. Der vil blive taget initiativ 

til endnu større valgfrihed for distancer, tempo, løbemetoder som 

intervaltræning mv. 

Trænerne til sæsonen er på plads, og de er meget positive forud for 

sæsonen. Trænerne får også selv mulighed for skift fra det ene niveau til 

et andet, så de oplever lidt afveksling. 

Der forventes/håbes på et løber-antal på ca. 80 til den nye sæson.  

Udvalget arbejder på at man i 2012 kan undgå det store frafald der var 

efter sommerferien 2011. 

Der er som sidste år arrangeret Nytårsløb den 31.12.2011 om 

formiddagen. Der sluttes af med champagne. 

Løbeafdelingen har anmodet om at få egen konto i Sparekasse til 

indsættelse af indbetalingen til div. løbsarrangementer. Det er afvist, da 

ØIF ikke kan leve med konti udenfor hovedkassererens indflydelse. 

Kirsten og Lone fra Løbeafdelingen finder sammen en løsning på det, 

bl.a. ved oprettelse af konto under løbeafdelingen, som omhandler 

løbearrangementer. (samme model som når fodbold sender drenge til 

Limono-cup) 

 

 Badminton: 

Motion kører ok, men dog 1 bane ikke solgt. Forsøgt at afsætte den til 

en billig pris 

Medlemsantal stort set som sidste år. 

1 børnehold tilmeldt turnering. 

Kontingentbetaling passer ikke specielt til foreningens nye on-line-

system, men der findes selvfølgelig en løsning. 



Under badminton har der været forsøgt at afprøve interessen for 

Volleyball. Der har været ca. 12 et par gange, så vi må se om det 

udvikler sig, eller om det dør igen. Der er åbenbart plads til det i 

badmintons timer i hallen. Der er i alt aftalt at der prøves 4 gange. 

 

 Tennis: 

Her i vinterperioden har tennis deltaget i et par stævner indendørs, ellers 

ingen aktivitet, 

Standerhejsning medio april 

 

 Håndbold: 

Kører ok, men man har måttet trække et damehold, da der kun var 2 

tilbage, som ikke var gravide!. 

Håndbold har indsendt et indlæg om en Super-søndag til 8752 som er 

blevet glemt. Det drejer sig om et arrangement søndag 11. dec., hvor 

alle hold spiller 

til musik, navneopråb, lotterisalg, konkurrencer og andet godt! 

Økonomien i afdelingen ser ud til at være tilfredsstillende. 

 

 Gymnastik: 

Medlemsantal er 35-40 højere end sidste år, til i alt ca. 300 medlemmer. 

Det kniber efterhånden med pladsen, men når man tager 

omklædningsrum i brug også, så ok på kort sigt! 

Den netop indkøbte air-track, som kostede ca. 60.000 kr. er blevet fuldt 

finansieret med sponsering. Gymnastikafdelingen har rette henvendelser 

til rigtig mange fonde, virksomheder mv., og det har altså giver resultat! 

 

 Petanque: 

Trods officiel vinterpause er der en lille flok, som træner videre 2-3 

gange pr. uge. 

Petanque er tilmeldt ny DGI-turnering, som afvikles på indendørs bane. 

 

 Atletik: 

Ligger stille i vinterperioden. Der udestår kun at uddele idrætsmærker. 

 

 Dart: 



Afdelingen er meget tilfreds med de lokaleforhold der er skabt ved 

flytningen til skolens SFO i den gamle barak. 

Der er udvidet træningsaktivitet til 3 gange pr. uge, så der spilles 

mandag, tirsdag og torsdag. 

Der er ca. 16-17 medlemmer, og der er stadig henvendelser om dart-

spillet. 

Afdelingen satser på at nå op på ca. 30 medlemmer, men så er grænsen 

måske også nået 

 

7. Eventuelt: 

     Søren efterlyser flere oplysninger fra afdelingerne om de aktiviteter, der 

sættes i gang. 

     Der kan konstateres et gennemsnitligt antal ”kiggere” på hjemmesiden 

på 25-30 stk. 

     I perioden med de første on-line indbetalinger har antallet været oppe 

på ca. 75 pr. dag 

 

Mødet slut ca. kl. 19.30, hvorefter der var julefrokost i cafeteriet med 

superlækker mad, godt bankospil i specialudgave med 5 ænder på højkant. 
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